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Särskiltyttrande, Hållbarhetsutskottet2019-12-18

§69Antagande av lokaliseringsutredning av Strandallénförgenomförandeav

strategi förlokal masshantering påÖstraTyresö

28 augusti 2019 antog ett enigt hållbarhetsutskottförsten strategi och sedan en
handlingsplan förmasshantering påÖstraTyresö;

"Hållbarhetsutskottetsbeslut
1. Kommundirektörenges i uppdrag att upprättaen handlingsplan förlokal
masshantering påÖstraTyresö.

2. l beslutet ingåratt utreda Strandallénsom en del av handlingsplanen förfortsatt lokal
masshantering och etablering efter att tidsbegränsatlov gåttut (Strand 1:390 m.fl.). l
beslutet ingårävenatt som en del av handlingsplanen utreda del av fastigheterna på
Strandallén8 -12 samt delar av fastigheterna påSlumnäsvägen19- 23 (Strand 1:112
m.fl.) förhantering av mjuka massor dvs mellanlagring och sortering av jord, grus asfalt

(ca 10 000 kvm).

3. Masshanteringsstrategi förÖstraTyresöärföreslagenatt antas i kommunstyrelsen
september och uppdrag om att ta fram en handlingsplan förgenomförandeav strategin
förutsätteratt kommunstyrelsen beslutar enligt det förslaget."

Masshanteringsstrategin antogs av en enig kommunstyrelse 10 september 2019.
Beslutet innebar därmedocksåatt den tidigare planen påmasshantering på
Storängenavfördes.

Närhållbarhetsutskottet18 december 2019 skulle anta handlingsplanen i
hållbarhetsutskottet,vill Moderaterna, Sverigedemokraterna och Centern inte längrestå
bakom det gemensamt tidigare fattade beslutet. De yrkar avslag påhandlingsplanen!?
Moderaterna och Sverigedemokraterna sägersig återigenvilja utreda Storängenför
masshantering.

Mats Lindblom frånLiberalerna yrkar dåpååterremisssom Miljöpartietoch
Socialdemokraterna ansluter sig till, eftersom det inte längrefinns förutsättningarföratt fåett
beslut med bred samsyn. Mats Lindblom yrkar att olika alternativ och dess konsekvenser för
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masshantering i ÖstraTyresöska tydliggöras i ärendet.Övrigapartier ansluter sig därefter
till återremissyrkandet.Ärendetska återkommatill hållbarhetsutskottet i februari 2020.

Mats Lindblom yrkade ocksåpåatt ta fram specificerade och kostnadsberäknadeåtgärder
föratt minimera ölägenheternasom de närboenderiskerar att utsättasför.

Tillsammans förTyresö(S, L och MP) har tidigare tydliggjort att masshantering påStorängen
inte äraktuell, dåplatsen ärolämpligoch skulle fåstora negativa konsekvenser och
irreversibla skador pånatur- och kulturmiljön. Platsen ligger dikt intill natur- och
kulturskyddat område.Vårautbyggda nyanlagda vägarskulle därutöverkörassönderoch
nyligen gjorda investeringar skulle gåförlorade.

En masshanteringsstrategi sätterramarna förhur kommunen ska arbeta med lokal
masshantering och etablering vid utbyggnad av vatten och avlopp samt vid anläggningav

gator, gång-och cykelbanor. En lokal masshantering ärbåderesurseffektiv och
kostnadseffektiv och bidrar till att uppnåmåloch lagstiftning kring miljöoch klimat, samt
EU:s avfallsdirektiv. l handlingsplanen beskrivs hur strategin ska genomföras.
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